
Referat.  GSM i Der Findes en Løsning d. 28/2 2021.

Sted: Karin
Ildvedvej 10, Vindelev
7300 Jelling

Mødet blev holdt som ”virtuel” møde via Zoom, hvor deltagerne var 
med som gruppe (max. 5 personer) eller enkeltvis.

Klokken: 10:00 til 13:00

Deltagere ved mødet var: Oscar, Christian, Steen, Karin, Niels, 
Carsten.

- SINDSROBØNNEN-

1. Valg af ordstyre samt indsættelse af rygepauser for dette møde.
◦ Oscar vagt som ordstyrer. Pauser/pauser finder vi selv ud af.

2. Valg af referent.
◦ Christian valgt som referent.

3. Godkendelse af referat. (Sekretær medbringer/læser op).
◦ Referat fra sidste møde er at finde på hjemmesiden. Den er godkendt.

4. Kasseren beretter. (Oscar).
◦ Hovedsaldo: 18.263,00 kr.
◦ Kontantbeholdning: 1.860,00 kr.
◦ Mønter: 1.440,00 kr.
◦ Mobil Pay: 3.000,00 kr.
◦ Til Konvent: 10.312,00 kr. + 486,00 kr.
◦ Til reserve : 4.000,00 kr. 
◦ Overskud: 1.570,00 kr.
◦ Til Regionen 0

Husleje er 1.540,00 kr.

5. Hvordan har gruppeånden det?
Kan vi gøre det endnu bedre? Hvad kan vi forvente af hinanden, og hvad kan I 
forvente af mig fremover?
◦ Steen: Ånden er positiv trods den nye mødeform. Han holder meget af 

mødedeltagelsen. Der er en god tone men vi mangler ”at se hinanden”. Er der 
noget han kan hjælpe med, så bare sig til. Han hjælper gerne.

◦ Karin: Har ikke rigtigt finger på pulsen (hun er jo alene kvinde i gruppen). Eller 
mener hun, at vi er gode til at tag vare på hinanden. Mener ikke der er tale om 
klikke-dannelse. Hvis der skulle ske hende noget, så har hun kun gruppen at gå
til (har ikke nogen sponsor).Er bekymret for de som ikke er med på møderne.

◦ Oscar: Er overrasket og imponeret over den gode ånd der er. Deltager gerne og
glæder sig til møderne fremover.



◦ Carsten: Også Carsten fremhæver den gode ånd der er. Disse virtuelle møder 
virker, men vi skal være opmærksomme de som ikke – af den ene eller anden 
grund – ikke er med på ZOOM.

◦ Christian: Er enige med den gode ånd og at ZOOM møderne fungere. Glæder 
sig til vi kan holde de fysiske møder igen.

◦ Niels: mangler i høj grad  de fysiske møder, og har det ikke særligt godt som det
er nu. Han laver trin med Leif, og det er givtigt og godt, men ellers er det lidt 
”nedren” som det er nu.

6. Nyankomnere møde.
Kan vi nedfælde hvad vi nøjagtig gør, når vi har nykommere og holder 
1.trinmøde/sygdomsbegrebet? Handlingsplan? 
◦ Dette punkt er overflødigt og er fremover ikke et punkt på dagsorden.

7. Åbne møder.
Hvordan skal de afholdes under den nuværende Corona-lukning?
◦ Carsten: det giver ikke rigtigt mening at holde ”Speak” / Åbne møder som det er 

i dag.
◦ Steen: det er et spørgsmål om ikke vi skal gøre et forsøg. Vente eller hvad?
◦ Der afholdes afstemning – om det er et forsøg værd. Afstemningen gav ikke 

noget klart billede, så ordføreren konkluderer at vi afventer til starten af April. 
Hvis forsamlings forbuddet er ophævet fortsætter vi som før. Hvis ikke, så finder
vi en speaker til disse møder.

8. ZOOM-møder efter Corona (Carsten).
◦ Mandag holdes de fysiske møder.
◦ Torsdag holdes virtuelle møder.

Alle er enige. Der udnævnes 2 mødeledere.
9. Telefonliste (Niels & Christian).

◦ Det har været fremlagt, at ikke alle er interesseret i at have deres tlf.nr. eller 
mail adresse offentliggjort. Det vedtages at det er i orden når listen er på 
hjemmesiden hvor der kræves passord.

◦ Oscar, Henrik, Karin og Christian angives som kontaktpersoner.
10.Diverse valg:
• Rumansvarlig: 

◦ Oscar
• Møntansvarlig 1 år: 

◦ Henrik
• Kasserer, herunder banken: 

◦ Henrik
• Mødeleder (3 mdr.): 

◦ Carsten på torsdagene
◦ Steen på mandagene

• Madholdet - 3 ansvarlige (3 mdr.) Midlertidigt udskudt. 
◦ Evt. Christian og Steen

• Sponsorbank (3 mdr.): 
◦ Udskudt.

• Sekretær (3 mdr.): 
◦ Christian

• Info. mindst 1 år fra september: 
◦ Oscar

• Sociale arrangementer 2 personer (3 mdr.) - Aktivitetsudvalget (AU): 
◦ Oscar og Steen

• Hjemmeside: 



◦ Christian
11.Hvor skal næste GSM afholdes?

◦ Den 30/5 2021 hos Karin. Ilvedvej 10, Vindelev. 7300 Jelling. 
12.Eventuelt:

◦ Der er stor behov for at være sammen fysisk, og AU opfordres til at være mere 
aktive.  F.eks. kunne vi holde bålmøder. AU gør opmærksomme på, at der 
fremadrettet er planer om Konvent og meditationskursus. AU tager gerne imod 
forslag!

◦ Karin spørger om vi ved hvem er med/ikke med i gruppen. Oscar oplyser at vi er
cirka 15 medlemmer i alt. Der følges op på dette (vi tager kontakt til sponsees, 
og hvem vi ellers kan få kontakt med).

◦ D er er et problem med vores ”hemmelige” konto. Vi er jo ikke en forening. 
Gruppe repræsentanten (Steen) tager det op på næste regionsmøde.

◦ Christian gør opmærksom på billeder/fotos som ligger på vores hjemmeside. 
Det er ikke ønskeligt, og Christian fjerner dem.

◦ Gældende referat lægges ud på vores hjemmeside. Den rundsendes ikke.

Tak for godt møde.

- SINDSROBØNNEN-


